
POVEDALI
SO
NAMMARKO KOCIJAN,

PREDSEDNIK OBČ.
SVETA ZVEZE
SINDIKATOV

»Prlprave na referen-
dum za samaprispevek
so ena našlh osrednjih
In politiftno izredno po-
membnih ' i je od

ftT-fcj." teici idvisno
"reSivanje ^imirinov v

Solstvu, otroškem in
zclravstvenem varsl.vu ter
varstvu ostarelih za pr;
hodt^jih 10 let. Ce želimo
v Ljubljani zagotoviti eno
in pol izinenski pouk, je
ta oblika nujna. Prepričan
sem, da tx> izid referen-
duma uspeSen, glede na
trenutno politično stanje,
še predvsem zato, ker so
v programu za Bežigrad
nekateri objekti. ki bodo
presegli krajevne in celo
občinske meje. Tako
Zdravstveni dom na Crnu-
čah ne bo namenjen le
črnučanom, ampak tudi
okoliSkim krajanom, dom
upokojencev pa bo koris-
Ul tudi celi Ljubljand.

Sindikati so usmerili
vso svojo aktivnost v pri-
prave na drugl samopri-
spevek. Prav sindikalna
organizacija ima pomemb-
no nalogo, saj vodimo
bitko za vseh pet obfiin
v eni obfttni. Vedeti je

namreč treba, da je T
naši občini zaposlena le
šestina delovnih ljudi, kl
tudi stanujejo za Bežigra-
dom, vsi ostali pa pred-
stavljajo rrrigracijo tned
osfalimi obfiinarm'.«

MIRKO JERMAN,
PREDSEDNIK OBČ.

ODBORA ZVE2E
ZDRUŽENJ BORCEV

»Borci su, 1/ik.o Koi vsi
drugi delovnd ljudje \n ob-
fiani, pripravljajo na us-
peh drugega Ijubljanske-
ga referenduma. Borei si
bomo prizadevali, da se
bomo polnoštevilno udele-
zili vseh akcij med sami-
mi pripravami in seveda
tudi takrat, ko bomo gla-
sovali. Vsi se zavedamo,
kako potrebujemo vrtce
In šole pa zdravstvene do
move ter domove za upo-
kojence. In kajpada ne
gre samo za to, da mi
starejši potrebujemo do-
move za upokojence, mlaj-
ši pa vrtce . . . Gledati mo-
ramo širše, solidarno in
enotno v Ljubljani. Tako,
da sem jaz osebno tako
kot vsi prepričan, da bo
referendum uspel in da
bomo tudi tokrat zma-
gali.«

Več u samoprispevku
preberite na str. 4 In 17.


